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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megtakarítást remél Schneider Márta az MMKA és MTFA összevonásából"címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Schneider Márta a Kulturális és sajtóbizottság albizottságának az ülésén a következőket mondta :
,, . . . az állami források hasznosulása alapvetően a kormány felelőssége, hogy ezek valóban úgy, és
oda jussanak el, ahová a kormány ezt szánja . Fontos, hogy ez az állami támogatás közvetlenül és
minél nagyobb számban érje el a filmgyártást, a filmművészetet, minimalizálva a közvetítésre
fordítható költségeket."
Nehezen értem, hogy miért nem mondanak soha pontos számot, amikor azt kérdezem, hogy
mekkora megtakarítást remélnek ettől az intézkedéstől .

Kérdezem Miniszter urat:

Pontosan mekkora megtakarítást remélnek ettől az intézettől?
Amennyiben nem akar vagy nem tud számot mondani, akkor kérem, legalább a jellegéről
mondjon valamit!

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2007 . március 01 .
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